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Аннотация 

 

В данной статье обоснованы перспективы развития внешней торговли 

Республики Казахстан  в контексте функционирования Евразийского 

экономического союза. Проведен краткий анализ динамики внешнеторгового 

оборота и его структуры, определены основные факторы, влияющие на 

сложившуюся тенденцию уменьшения экспорта страны. Оценивается 

экспортный потенциал по каждой стране и дается прогноз развития торгово-

экономических отношений стран-участниц интеграционного союза на 

ближайшую перспективу. 

 

Annotation 

This article substantiates prospects of development of foreign trade of the 

Republic of Kazakhstan in the context of the functioning of the Eurasian Economic 

Union. Carrying out an analysis of the dynamics of foreign trade turnover and its 

structure, the major factors influencing the current trend of decreasing exports. 

Estimated export potential of each country, and provides a perspective on the 

development of trade and economic relations between the participating countries of 

the integration alliance in the near future. 

 

 

 


